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§ 1    Årsmötets öppnande 
 
 

Styrelsens ordförande Tobias Wikström välkomnade till årsmöte.  

Styrelsens Andreas Linderyd välkomnade därefter Tina Sahlén, stabschef hos idrottsminister 
Jakob Forssmed, till årsmötet. Vi hade bjudit in Tina för att få en värdefull inblick i 
regeringens politik för att främja svensk idrott. I presentationen uppmärksammades (1) 
Folkhälsomyndighetens rekommendationer för fysisk aktivitet, (2) hur många barn och unga 
som når rekommendationerna (se rapport från organisationen Generation Pep) och (3) det 
förhållande att var femte barn i Sverige har övervikt/fetma, enligt Folkhälsomyndigheten.     

Noteras att endast 2 av 10 barn når rekommendationerna för fysisk aktivitet. En högre andel 
flickor än pojkar når inte upp till vad som rekommenderas. Om fråga om hälsa och kost 
konstateras att färre än 1 av 10 barn följer Livsmedelsverkets kostråd för frukt, grönsaker och 
fisk.  

Årsmötet fick vidare höra att 1 av 4 barn inte har en organiserad fysisk aktivitet på fritiden. 
Det finns ett samband mellan graden av aktivitet och vårdnadshavarens inkomstnivå. Noteras 
vidare att 3 av 10 tonåringar varje dag tillbringar fem timmar eller mer framför en skärm 
(utanför lektionstid). Barn och ungdomars självskattade hälsa har ett samband med mängden 
skärmtid och typen av skärmaktivitet.  

Årsmötet tackade Tina Sahlén så mycket för att hon tog sig tid att gästa oss. I frågor som 
samtalet uppmuntrade till reflekterades det över anläggningsbristen i Stockholm, regeringens 
och idrottsrörelsens arbete i socioekonomiskt utsatta områden samt om Sverige i dag tappar i 
konkurrenskraft inom elitidrott. Vi tackade Tina med en klubbtröja och ett par timmar tennis 
med idrottsministern och övriga kollegor i staben (totalt 5).  

 

§ 2    Val av ordförande, sekreterare och justerare (tillika 
rösträknare)  
 

Till mötesordförande valdes Mikael Borg. Årsmötet valde Andreas Linderyd till sekreterare 
och Tobias Järnblad och Maria Liljedahl till justerare tillika rösträknare.  

 

 

§ 3    Årsmötets behöriga sammankallande   
 

 

Tisdag 28 mars publicerades kallelse på föreningens hemsida och i entrén till hallen. Ett mejl 

gick också ut till medlemmarna. Årsmötet förklarades därmed som behörigt utlyst. Med 23 

personer närvarande och röstberättigade (1 person deltog digitalt) var årsmötet beslutsfört.  
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§ 4    Godkännande av dagordning 

 

Den av styrelsen presenterade agendan fastställdes. 

 

 

§ 5    Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan och budget  
 

 

Verksamhetsberättelsen föredrogs av ordförande Tobias Wikström och klubbchef Aftab Baig. 

Styrelsens ekonomiansvariga Johanna Gottfarb presenterade budget för 2023. Styrelsens 

målsättning är ett ekonomiskt överskott på cirka 230 000 kronor.  

    

Under 2022 hade SLTK 1 141 medlemmar, att jämföra med 1 133 under 2021. 

Klubbmästerskapet slog deltagarrekord och enligt klubbchefen finns det all möjlighet att göra 

det populära evenemanget – ett ljus i novembermörkret – än större. Klubbchefen berättade 

att det nya ramverket sätter prägel på juniorverksamheten, om utvecklingen av 

caféverksamheten och installationen av ledbelysningen och om politiska kontakter i arbetet 

med att bygga ut hallen och in tältet. Viktiga initiativ har tagits för att främja ekologisk 

hållbarhet. Klubben har anordnat flera sociala aktiviteter under trivselkommitténs goda 

ledning.   

 

420 juniorer deltog i träning. Över 50 vuxengrupper är i gång. Ett antal så kallade 

konceptkvällar har genomförts – alla snabbt fullbokade och till synes uppskattade. Också sign 

in-träningarna är populära och det är fortsatt kö till klubbspelet.  

 

Wikström berättade att styrelsen arbetat intensivt med klubbens prissättning. Detta har 

inneburit svåra avvägningar och prisökningar. Detta har inte varit önskvärt men nödvändigt 

för att behålla den höga kvaliteten i verksamheten. 

 

I verksamhetsplanen, som presenterades av klubbchefen, beskrivs planer på en ”tjejsatsning” 

och att någon slags referensgrupp ska tillsättas för att säkerställa en god kvalitet i arbetet.     

 

Klubbchefen berättade övergripande om personalens och tränarnas ansvarsområden. 

Årsmötet uttryckte ett stort varmt tack för alla deras insatser och den fina sportsliga 

verksamhet som utmärker vår förening. Ett särskilt tack riktades till David Bengtsson, som 

från 2023 är sportchef i Ekerö TK. David har varit en nyckelperson i uppbygganden av det 

SLTK vi har i dag och vi önskar David stort lycka till i sin nya viktiga roll i tennis-Sverige.  

 

Det uppmärksammades att Handelsbankens Alviks Torg är ny hallsponsor från 2023. 

Verksamhetsberättelsen i sin helhet finns att läsa på föreningens hemsida.   
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§ 6    Framläggande av årsredovisning och revisionsberättelse samt      
förslag till resultatdisposition  
 
 

Johanna Gottfarb föredrog en konsoliderad resultaträkning för 2022 för Smedslättens Lawn 

Tennisförening (SLTK) och Smedslättens Tennisbanor AB (STAB). Med sina tillgångar står 

klubben väl rustad men år 2022 blev det ekonomiska resultatet – starkt påverkat av hög 

inflation och kraftigt stigande energipriser i samhället – negativt (minus 312 242 kronor). 

Gottfarb visade en intäktsfördelning och på årsmötet framfördes att också en 

kostnadsfördelning är intressant att ta del av framöver (finns i not 3 i årsredovisningen).  

 

På styrelsens vägnar föreslog kassör Johanna Gottfarb att balansera årets resultat mot det 
egna kapitalet.  
    

Mötesordföranden redogjorde för föreningsrevisor Anders Eliasson, som kommenterat 
revisionsberättelsen för SLTK med tillstyrkan om ansvarsfrihet. Det antecknades att 
revisionsberättelsen för STAB finns tillgänglig i handlingarna och även för STAB tillstyrktes 
styrelsen ansvarsfrihet.   
 

 
 

§ 7    Fastställande av årsredovisning och revisionsberättelse samt 
förslag till resultatdisposition  
 
 
Årsmötet fastställde SLTK:s årsredovisning respektive framlagda resultat- och 
balansräkningar.  
 
 
 

§ 8    Ansvarsfrihet för styrelse respektive revisorer   
 
 
Årsmötet beviljade styrelsen respektive revisorer ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.  
 
 
 

§ 9    Val av styrelse och styrelseordförande 
 
 
Valberedningens Börje Ericsson presenterade förslag till styrelse. Detta förslag 
offentliggjordes på hemsidan den 11 april, det vill säga som föreskrivet två veckor före 
stämman. Årsmötet beslutade enligt förslaget att för det följande verksamhetsåret välja en 
styrelse med nio ledamöter, inklusive ordförande.  
 
Till ordförande för en tid av två år valdes Carl von Schantz (nyval som ordförande, omval som 
ledamot).   
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Valberedningen föreslog omval av Sofia Skantze och till nya ledamöter Jonas Eklund, Jan 
Erik Hedborg och Anders Lindroth. Ledamöterna valdes på två år, 2023 till 2025.  
 
Isabelle Bergqvist, Tove Flodgren Isakson, Johanna Gottfarb och Andreas Linderyd valdes på 
fjolårets årsmöte för perioden 2022 till 2024.  
 
 
 

§ 10    Val av revisorer och revisorssuppleanter   
 
 
På förslag av valberedningen beslutade stämman att välja dessa personer till revisorer 
respektive revisorssuppleanter:  
 
Martin Hedlund, extern revisor, omval 1 år 
Jessica Zetterquist, föreningsrevisor, nyval 1 år 
 
Kristofer Johansson, revisorssuppleant, omval 1 år  
Björn Kölerud, revisorssuppleant, nyval 1 år 
 
 
 

§ 11    Val av valberedning 
 
 
Till förfogande till valberedning stod Börje Ericsson, Per From och Per Leopoldsson. De tre 
valdes för ett år med Börje Ericsson som sammankallande.  
 
 
 

§ 12    Principer för ersättning till styrelseledamöter, revisorer, 
revisorssuppleanter och medlemmar av valberedningen    
 
 
Valberedningen föreslog principer för ersättning enligt tidigare praxis, det vill säga att inget 
arvode utgår till styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, revisorssuppleanter och 
medlemmar i valberedningen. Ledamöter av styrelsen ersätts genom ett kostnadsfritt 
vuxenspel i veckan samt kostnadsfritt spel i klubbspelen (oavsett antal per termin).  
 
Ersättning till extern revisor utgår enligt räkning.  
 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag.  
  
 
 

§ 13    Medlemsavgift  
 
 
Föreningens medlemsavgift fastställdes till 350 kronor.  
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§ 14    Information om Smedslättens Tennisbanor AB (STAB) 
 
 
Styrelsens ordförande Tobias Wikström presenterade verksamheten under året. I skiftet 
2022/2023 installerades LED-belysning i hallen och dessförinnan vidtogs flera åtgärder för 
att spara energi, däribland avstängd bastu och sänkt temperatur i hallen. LED-belysningen är 
en bra investering, framhöll Tobias, både för att ta vårt ekologiska ansvar och i ljuset av de 
energipriser vi fått. Tobias berättade också i korthet om andra och kommande projekt. Börje 
Ericsson och Per Leopoldsson, medlemmar av projektgruppen för en utbyggnad av 
anläggningen, stämde i och rapporterade om en allt bättre dialog med Stockholms stad.  
 
Underhållsmålningen av anläggningen kommer att ske under 2024, ett år senare än planerat. 
 
Noterades att Lars Frånstedt inte står till förfogande till omval i styrelsen i STAB.    
 
 
 

§ 15    Inkomna förslag och motioner    
 
 
Peter Hansson hade i en motion föreslagit ommålning av parkeringen utanför hallen – gärna 
som ett sommarjobb för ungdomar. Styrelsen välkomnade motionen och meddelade att en 
ommålning redan är planerad (kommer att göras i sommar).  
 
 
 

§ 16    Övriga frågor 
 
 
Fråga ställdes av Max Fellinger om grusbanor i klubben. Styrelsen fick i uppdrag att 
undersöka de långsiktiga möjligheterna. Jonas Nobel uppmuntrade till värdskap för en SO 
Tour-tävling (finns i tre klasser – mini, midi, maxi – i Svenska Tennisförbundets regi). 
Klubbchef Aftab Baig tackade för förslaget och har med detta i arbetet framåt.  
 
 
 

§ 17    Årsmötets avslutande     
 

Ett mycket stort tack uttrycktes till Tobias Wikström. Tobias har varit del av styrelsen i sex år 
och under de senaste tre åren haft rollen som ordförande. Carl von Schantz, Andreas Linderyd 
och Aftab Baig hyllade Tobias för hans stora engagemang och ansvarstagande. Tobias har lett 
styrelsen när stora samhällshändelser skakat om oss (Covid-19 pandemin och ett förändrat 
ekonomiskt läge) och i ett spännande och mycket viktigt rekryteringsarbete efter tidigare 
klubbchef Jonas Tydén. Vi önskade Tobias allt gott framöver och fortsatt starka framgångar i 
H45-laget och andra sammanhang!  

Med detta tackade mötesordförande Mikael Borg alla närvarade för engagemang, 
uppmuntran och förberedelser och förklarade mötet för avslutat.  
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